

明志科技大學各類型學生宿舍費用別一覽表 (元/計)

宿舍別	學期成本 住宿費	學生學期 住宿費	學期單週 住宿費	暑期大三 住宿費	暑期學期 住宿費	暑期單週 住宿費	暑期公務 單週住宿 費	備 考
學一舍	7,025	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4 人房型雅房採一學期或一學年收費一次
學二舍	7,025	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4 人房型雅房採一學期或一學年收費一次
學三舍	7,025	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4 人房型雅房採一學期或一學年收費一次
學四舍	7,025	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4 人房型雅房採一學期或一學年收費一次
學五舍	6,805	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4 人房型雅房採一學期或一學年收費一次
學六舍	6,650	5,000	370	4,000	6,000	550	280	4-6 人房型套房採一學期或一學年收費一次
研究交流會館	8,088	6,500	450		6,200	600	300	4 人房型雅房採一學期或一學年收費一次
國際學舍		14,400			11,200	800		1 人房型雅房採一學期或一學年收費一次
國際學舍		9,000			7,000	500		2 人房型雅房採一學期或一學年收費一次

學一~六舍、研究交流會館及國際學舍費用別說明

- 1.每一學期以 18 週、暑期以 14 週計算。
- 2.學期收費期別：學期第一週至第六週入住者，繳全額住宿費；學期第七週至第十二週入住者，繳住宿費三分之二；學期第十三週(含)之後入住者，繳住宿費三分之一。
- 3.退費限期：學期或暑期學期欲退費者請填寫退宿申請表。
 - (1)學期退費：學期第一週至第六週退宿者，退住宿費三分之二；學期第七週至第十二週退宿者，退住宿費三分之一；學期第十三週(含)以後退宿者，不予退費。
 - (2)暑期退費：暑期第一週至第五週退宿者，退住宿費三分之二；暑期第六週至第九週退宿者，退住宿費三分之一；暑期第十週(含)以後退宿者，不予退費。
- 4.本校所有宿舍別收費皆不含冷氣費用，需自行購置冷氣卡並儲值，方可使用冷氣。
- 5.暑期校內各單位因公務需求，呈送簽辦經校長核准，始得以公務單週費用收費。
- 6.學生宿舍住宿資格須具各學制正式學籍身分(研究交流會館須經簽核通過)，始可由業管單位編配或申請繳費入住。

Ming Chi University of Technology

List of Rates of Different Types of Student Dormitories

Dormitory	Semester Cost Housing Rates	Student Semester Housing Rates	Semester Weekly Housing Rates	Year 3 Summer Housing Rates	Summer Housing Rates	Summer Weekly Housing Rates	Summer Duty-Related Weekly Housing Rates	Remarks
Student Dormitory I	7,025	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4-person room without toilet, charged by semester or academic year.
Student Dormitory II	7,025	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4-person room without toilet, charged by semester or academic year.
Student Dormitory III	7,025	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4-person room without toilet, charged by semester or academic year.
Student Dormitory IV	7,025	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4-person room without toilet, charged by semester or academic year.
Student Dormitory V	6,805	4,000	370	3,500	5,500	500	250	4-person room without toilet, charged by semester or academic year.
Student Dormitory VI	6,650	5,000	370	4,000	6,000	550	280	4-6-person room with toilet, charged by semester or academic year.
Research and Exchange Hall	8,088	6,500	450		6,200	600	300	4-person room without toilet, charged by semester or academic year.
International Student Hall		14,400			11,200	800		Single room without toilet, charged by semester or academic year.
International Student Hall		9,000			7,000	500		2-person room without toilet, charged by semester or academic year.

Description of housing rates for student dormitories 1-6, Research and Exchange Hall, and International Student Hall

- Housing rates are charged at 18 weeks each semester and 14 weeks for the summer break.
- Charging policy: Full housing rate will be charged when checking in from weeks 1-6 of the semester. Two thirds of the full housing rate will be charged when checking in from weeks 7-12 of the semester. One third of the full housing rate will be charged when checking in from week 13 or after of the semester.

3. Refund deadline: Students shall fill in the Check-out Application Form for refunding the semester or summer housing rate.
 - (1) Refund policy for the semester housing: Two thirds of the full housing rate will be refunded when checking out from weeks 1-6 of the semester. One third of the full housing rate will be refunded when checking out from weeks 7-12 of the semester. No refund will be allowed when checking out from week 13 or after of the semester.
 - (2) Refund policy for summer housing: Two thirds of the full housing rate will be refunded when checking out from weeks 1-5 of the summer break. One third of the full housing rate will be refunded when checking out from weeks 6-9 of the summer break. No refund will be allowed when checking out from week 10 or after of the summer break.
4. All housing rates exclude air-conditioning fee. Students shall purchase the air-conditioning card and reload the value for using air-conditioning.
5. All units applying for the duty-related weekly housing rates for duty needs during summer shall obtain the president's approval to enjoy the duty-related housing rates.
6. Applicants must be students of a MCUT program (Research and Exchange Hall requires approval) before they can apply for assignment and pay the rates through the business management unit